
SDH PETROVICE 
 

Zuzka, Péťa, Máca, Marťa, Iveta, Káťa, Kikina, Jíťa, tak to je naše letošní 
složení. Všichni poctivě trénujeme pod vedením Jardy a Jany Šejbových a 
nesmíme zapomenout ani na Hanku Bulínovou. Přijíždíme z obce Petrovice, 
která se nachází v okrese Příbram ve Středočeském kraji. Petrovice leží v mělké 
kotlině 17km jihozápadně od Sedlčan. Obec má 1370 obyvatel a spravuje 
dalších 18 osad. Jak jsme se vlastně daly dohromady? Tak to je úplně 
jednoduché. Jsme prostě parta praštěných holek, které baví „požární sport.“ 
Neznáme se však pouze z hasičů, ale jsme i velmi dobré kamarádky. Přesto, že 
všechny nebydlíme v jedné vesnici, scházíme se poctivě. Naše normální 
příprava se skládá ze dvou tréninků týdně. Poslední týdny jsme však na hřišti 
trávily téměř každé odpoledne. I když jsme pravidelně domů přicházely až po 
sedmé, někdy i osmé hodině, nevzdaly jsme to a trénovaly čím dál poctivěji. 
Občas nás trápily sem tam i menší zdravotní problémy…ale teď už je vše OK. 
Ono se říká: „těžko na cvičišti, lehko na bojišti,“ a v tomto případě to platí 
dvojnásob. Každá jsme jiná, jedinečná, ale dokážeme pracovat jako dobře 
sehraná parta. Pro některé z nás je letošní sezóna zároveň poslední v kategorii 
dorostenek, pak už budeme moci běhat jen za ženy. A tak doufáme, že vše 
klapne a my i trenéři budeme spokojeni s našimi výkony. Naší nejúspěšnější 
závodnicí je Máca. Nejen, že se stala v roce 2007 a 2009 Mistryní ČR v běhu na 
60m s překážkami, ale reprezentovala Českou republiku zároveň se Zuzkou, 
Martinou a Jitkou na mezinárodních soutěžích v Ostravě. Martina v loňském 
roce  dokázala na MČR vybojovat krásné 2.místo v běhu na 60m s překážkami. 
Poprvé jsme postoupily na Mistrovství ČR v Trutnově v roce 2008 a vybojovaly 
si 8.místo. Poté na Mistrovství ČR v Třebíči jsme vybojovali 2. místo. V 
loňském roce jsme se probojovali na MČR do Litomyšle, kde jsme obsadili také 
2. místo. Dále se pak každoročně účastníme mnoha dalších soutěží. Trenéři to s 
námi nemají vůbec jednoduché, ale my jsme tým a tým se nevzdává. Přijely 
jsme, abychom ukázaly co umíme a co jsme natrénovaly. Doufáme, že se nám 
podaří vybojovat co nejlepší výsledek.  


